

Mr Fred Kan

Chairman, Belt and Road Committee, The Law Society of Hong Kong

Mr Fred Kan is the Senior Partner of Fred Kan & Co., an established commercial law firm in Hong Kong.

Mr Kan was a member of the Council of the Law Society from 1997 to 2002. He is currently the Chairman of the Belt and Road Committee.

Mr Kan was the Chairman of the Banking and Finance Law Standing Committee of LAWASIA (1997 to 1998) and its Banking, Finance and Insurance Law Standing Committee (1998 to 2001).

Mr Kan was a Council Member of the Hong Kong International Arbitration Centre. He was also a Member of the Macau Law Reform Advisory Committee. He is currently a director of the Financial Dispute Resolution Centre.

Mr Kan was a Deputy Chairman of the Hong Kong Review Body on Bid Challenges (under the WTO Government Procurement Agreement). In March and April 2010, he was a Visiting Scholar at the Public Procurement Research Group of the School of Law, University of Nottingham, reading and researching into the problems and challenges facing China upon its accession to the GPA.

Mr Kan is the Regional Secretary for Region XIV (Asia) in UIA (Union Internationale des Avocats / International Association of Lawyers).

简家骢律师

香港律师会「一带一路」委员会主席



简家骢律师是香港简家骢律师行的高级合伙人。于 1997 至 2002 年间简律师担任香港律师会的理事。他现任「一带一路」委员会主席。

简律师于 1997 年至 2001 年间担任亚洲律协 (LAWASIA) 的银行与金融法常务委员会主席及银行、金融及保险法常务委员会主席。

简律师曾任香港国际仲裁中心的理事。他亦曾任澳门法律改革咨询委员会成员。他现任香港金融纠纷调解中心的董事。

简律师于 2000 年至 2005 年担任香港根据 WTO 政府采购协议设立的招标投标投诉仲裁组织的副主席。于 2010 年 3 月至 4 月他获邀成为英国诺定咸大学关于政府采购法的访问学者，研究中华人民共和国签署 WTO 政府采购协议的问题。

简律师是国际律师联盟 (UIA: Union Internationale des Avocats/International Association of Lawyers) 的 XIV 区域 (亚洲) 的秘书长。